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DPr-BRM-II.0012.6.5.2023 

Protokół Nr 33/XII/2023 

posiedzenia Komisji Jednostek Pomocniczych Miasta 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 1 grudnia 2023 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  7 radnych 

obecnych   -  6 radnych 

nieobecnych               - 1 radny 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 i nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło - Gruszka.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 32/XI/2023. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2024 rok – 

druk nr 249/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji. 

4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło - Gruszka powitała obecnych na Sali radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. Zapytała, czy są 

jakieś uwagi do porządku obrad Komisji. 
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Nikt nie zgłosił uwag.  

 

W związku z brakiem uwag przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło – Gruszka przeszła 

do głosowania zaproponowanego porządku obrad. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie protokołu nr 32/XI/2023. 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło – Gruszka zapytała, czy do protokołu  

z 31. posiedzenia Komisji są jakieś uwagi. 

 

Radny p. Tomasz Anielak: „W protokole na 4 stronie w mojej wypowiedzi jest takie 

nieprecyzyjne sformułowanie, że „Bałuty Centrum jest jedną z największych Rad Osiedli  

w Łodzi, bo liczy aż 21 członków.” Tu musiało dojść do jakiegoś złego odebrania mojej 

wypowiedzi. 21 członków czy 15 jest to kwestia wielkości Osiedla. Rada Osiedla Bałuty 

Centrum jest jedną z większych, bo liczy blisko 50 tysięcy osób. Ja skreśliłbym „bo liczy aż 21 

członków”. Jest to bardzo nieprecyzyjne sformułowanie.” 

 

W związku z brakiem innych uwag, Przewodnicząca Komisji przeszła do głosowania nad 

przyjęciem protokołu z 31. posiedzenia Komisji wraz ze zgłoszoną poprawką. 

 

W głosowaniu: przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

Komisja przyjęła protokół z 32. posiedzenia. 

 

Ad. pkt. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2024 rok 

– druk nr 249/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji. 

Informacje o planowanych wydatkach w zakresie działania Biura Aktywności Miejskiej 

przedstawiła dyrektor p. Katarzyna Dyzio – załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Faza pytań i dyskusji.  

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło – Gruszka: „O ile procent zwiększyły się w tej 

chwili budżety RO?” 
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Dyrektor p. Katarzyna Dyzio: „W tym roku kwota stała wynosiła 38 tys. 49 zł,  a w przyszłym 

roku wyniesie 40 tys. 560 zł. Natomiast kwota na mieszkańca w tym roku wynosiła 2,22 zł,  

a w przyszłym roku wyniesie 2,37 zł. Łącznie na 2024 rok zaplanowano 2 mln 859 tys. 289 zł, 

a w 2023 roku było to 2 mln 701 tys. 374 zł. Jest to wzrost o około 158 tys. zł patrząc rok do 

roku.” 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło – Gruszka: „O ile zwiększyła się kwota na 

wybory w porównaniu z poprzednimi wyborami?” 

Dyrektor p. Katarzyna Dyzio: „Nie posiadam tych danych. Mogę jednak powiedzieć, jakie 

są koszty składowe z tego wyliczenia, z tych paragrafów, które uwzględniliśmy. To jest 

zabezpieczenie wynagrodzenia dla członków zespołu ds. jednostek pomocniczych, na diety za 

pracę obwodowych komisji wyborczych, na wszystkie materiały poligraficzne, na artykuły 

biurowe, na aplikację, na druki, na transport wszystkiego do miejsc wyborów, ewentualne 

opłaty za najem lokali, składki na ubezpieczenia i składki na fundusz pracy. Jest to kwota 

zabezpieczenia 1 mln 648 tys. 500 zł. Przewidujemy, że ta kwota pewnie będzie mniejsza, ale 

mamy obowiązek zabezpieczyć pełną kwotę przy założeniu, że wszystkie komisje wyborcze 

zostaną otworzone i  się odbędą.” 

 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło  

– Gruszka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2024 

rok – druk nr 249/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji. 

 

Komisja w głosowaniu: 3 głosami „za”, brakiem głosów „przeciw” i 2 głosami  

„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu miasta 

Łodzi na 2024 rok – druk nr 249/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji. 

 

Ad. pkt. 4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w obradach i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła     

Aneta Michalak – sekretarz Komisji  


